
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2013-1 

betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

 

Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de 2de commissie opent de  
zitting om 18.00. 

 
1. Goedkeuring van het verslag van 16 januari 2013 

Geen opmerkingen 

 

Voorbereiding van de Provincieraad van 27 februari 2013 

2. Gewoon Provinciebedrijf PISAD – samenstelling Raad van Advies: 
aanstelling van de leden 

Gedeputeerde Couckuyt geeft een korte toelichting bij PISAD. 

PISAD (Provinciaal Interbestuurlijk Samenwerkingsverband voor Aanpak 
van Drugmisbruik - Gewoon Provinciebedrijf) is een organisatie die zich 
toespitst op drugpreventie én de (ambulante) begeleiding van jongeren, 
jongvolwassenen en hun directe omgeving wanneer deze in aanraking 
komen met drugs.  
PISAD wordt voor 49% gefinancierd door het provinciebestuur Oost-
Vlaanderen en voor 51% door de aangesloten steden en gemeenten. 
Door deze financiering kan PISAD zijn diensten gratis aanbieden in de 
aangesloten steden en gemeenten. Op dit ogenblik behoren 19 steden 
en gemeenten in Oost-Vlaanderen tot het werkingsgebied van PISAD. 
Sinds 2008 is de gemeente Liedekerke (Provincie Vlaams-Brabant) ook 
aangesloten bij PISAD (provincie Oost-Vlaanderen besteedt hieraan 
geen middelen).  
Zowel op preventief als begeleidend vlak werkt PISAD nauw samen met 
de scholen en de schoolbegeleidende diensten. Deze samenwerking 
berust op heldere en eenduidige afspraken tussen jongere, ouders, 
scholen en schoolbegeleidende diensten. Dit geheel wordt ondersteund 
door ambulante en residentiële hulpverlening, politiediensten en justitie. 
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Het advies voor de werking wordt geformuleerd door een Raad van 
Advies waarin vertegenwoordigers van de provincieraad en de 
gemeenten zetelen. 

De heer Moens Tim vraagt wie er van de gemeenten zetelt in de Raad 
van Advies. 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat voor de gemeenten de 
burgemeester en schepenen kunnen zetelen. 

Verder vult gedeputeerde Couckuyt aan dat alle gemeenten kunnen 
toetreden, mits de nodige financiële middelen te voorzien. In totaal 
werken 53 gemeenten rond drugspreventie en interventie samen met de 
provincie. Buiten de samenwerking via PISAD zijn er 8 intergemeentelijke 
samenwerkingen, 'drugspunt'. 

De heer Heyerick Henk vraagt welke criteria voor samenwerking 
gehanteerd worden? 

Gedeputeerde Couchuyt antwoordt dat de normen voor subsidiëring nu 
nog niet vastliggen. Verschillende scholen in een intergemeentelijke 
samenwerking bepalen de grootte van de nood, hiertegenover dienen 
middelen van de betreffende gemeenten te staan. 

 

3. Het sportbeleid van de provincie Oost-Vlaanderen: 
 
- hoe is de sector Sport gestructureerd in het provinciebestuur? 
 
- wat werd er gerealiseerd in de voorbije legislatuur? 
 
- het toekomstig decreet en de gevolgen voor het sportbeleid 
 
- bevraging van het werkveld in functie van het meerjaren-
sportbeleidsplan 

Gedeputeerde Bruggeman licht het sportbeleid toe aan de hand van een 
PPT die in bijlage gevoegd wordt. 

 

De heer Franck Rik vraagt welke terreinen kunnen voorzien worden voor 
lawaaierige sporten. 

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat deze gebieden duidelijk zullen 
ingekleurd worden. Welke terreinen kunnen eenmalig opengesteld 
worden voor motorsport (rekening houdende met milieuwetgeving)? Als 
voorbeeld worden motorcrosswedstrijden gegeven. Hiervan zijn er 12 per 
jaar, waarvoor jongeren ook moeten kunnen trainen. Het antwoord is nog 
niet gekend. 
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Mevrouw Dooms Elisabeth vraagt welke operationele doelstellingen 
werden behaald. 

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat deze zullen opgenomen 
worden in de eindevaluatie. Een laatste stand van zaken wordt in een 
overzichtstabel bezorgd. 

 

Mevrouw Zenner-De Gryze vraagt naar de repercussies van het 
bestuursakkoord voor het personeel. 

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat aangezien vnl. het 
subsidiëringspakket voor sportondersteuning wegvalt en de G-sport 
verder uitgebouwd wordt, de repercussie niet zo groot zal zijn. Bovendien 
heeft men in het voorbij jaar reeds rekening gehouden met het 
bestuurakkoord door pensioneringen niet in te vullen. 

 

De heer De Cuyper Jo vraagt wat er kan gesponsord worden en doet de 
suggestie om een actieve lijst op te stellen. 

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat de oefening gemaakt wordt. Er 
zal nagegaan worden welke organisaties, gezien de nieuwe 
reglementering, nog een sponsoring kunnen krijgen. 

 

4. Varia 

geen 

 

De zitting wordt beëindigd om 19.00 

Gent, 20 februari 2013

 

Anne-Marie Moons    Greet De Troyer 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


